
Protokół nr 6/2021 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

z dnia 9 października 2021 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Mateusz Szerlowski – Przewodniczący Komisji 

2. Badowski Krzysztof – Członek Komisji 

3. Kamil Horuń – Członek komisji 

Radny nieobecny – Mateusz Kołacki – Wiceprzewodniczący Komisji 

Celem wyjazdowego spotkania komisji było sprawdzenie stanu przygotowania szkół do roku 

szkolnego 2021/2022. Dnia 9 września 2021 r. członkowie komisji odwiedzili Zespół Szkół 

w Gogolewie, Zespół Szkół w Motarzynie i Zespół Szkolno-Przedszkolny w Dębnicy Kaszubskiej. 

PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA W ZESPOLE SZKÓŁ W MOTARZYNIE 

- została utworzona pracownia językowa wyposażona w tablice interaktywną, a także niezbędne 
materiały językowe dostępne dla uczniów, 

- dostosowano organizacyjnie miejsca pracy/gabinety osób zarządzających w szkole, 

- tablice interaktywne działają już bez zarzutów, 

- dnia 31.08.2021 r. został wykonany przegląd budynków pod względem dostosowania p.poż 
i zapewnienia bezpiecznych i higienicznych warunków korzystania z obiektów szkoły i przedszkola, 

- podczas pandemii i nauczania zdalnego szkoła i przedszkole zastosowały się do wszystkich zaleceń 
oraz wytycznych MEN (Ministerstwa Edukacji Narodowej), MZ (Ministerstwa Zdrowia) i PPIS 
(Państwowej Inspekcji Sanitarno-Epidemiologicznej) w Słupsku, podstawa programowa była 
realizowana zgodnie z założeniami, nie stwierdzono zapotrzebowania na pomoc psychologa. 

Koszty opalania Przedszkola w Budowie (w związku z wymianą pieca): 

Wg rozliczenia sezonu w okresie 09.2019 r. – 04.2020 r. 

Drewno i węgiel razem – 21.038,80 zł 

Miesięcznie – 2.629,10 zł , kwota za m2 – 9,36 zł 

Wg rozliczenia sezonu w okresie 10.10.2020 r. – 10.05.2021 r. 

Drewno, węgiel i pellet razem – 19.159,04 zł 

Miesięcznie – 2.737,01 zł, kwota za m2 – 9,75 zł 

Zgłaszane zapotrzebowanie 

- chęć modernizacji szkoły pod bardziej nowoczesny styl (wizualnie), 

- potrzeba światłowodu, lepszej sieci internetowej. 

 



Uwagi Komisji 

- brak termostatów, szkoła zwraca uwagę, że w niektórych salach temperatura jest zbyt wysoka, 

- zdaniem Komisji osoba zajmująca się obsługą pieca powinna mieć większe przeszkolenie w zakresie 

jego funkcjonowania. 

PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA W ZESPOLE SZKÓŁ W GOGOLEWIE 

Zadania zrealizowane/w trakcie realizacji: 
 
- trwają pracę nad budową nowej hali sportowej przy budynku szkoły w Gogolewie, 
 
- została wyremontowana toaleta na parterze w budynku szkoły, 
 
- wykonywane zostają systematycznie drobne prace remontowe w budynku z wykorzystaniem 
pracowników szkoły, 
 
- w trakcie realizacji jest projekt nauczania dzieci z naciskiem na doświadczenia i wdrożenie większej 
ilości elementów poznawczych w edukacji, 
 
- podczas pandemii i nauczania zdalnego szkoła i przedszkole zastosowały się do wszystkich zaleceń 
oraz wytycznych MEN (Ministerstwa Edukacji Narodowej), MZ (Ministerstwa Zdrowia) i PPIS 
(Państwowej inspekcji Sanitarno-Epidemiologicznej) w Słupsku, podstawa programowa była 
realizowana zgodnie z założeniami, nie stwierdzono zapotrzebowania na pomoc psychologa. 
 
Zgłaszane zapotrzebowania: 

- remont posadzek w całym budynku, 

- budowa chodnika / kostki brukowej przed szkołą, 

- remont placu zabaw, 

- utwardzenie parkingu przy szkole, 

- potrzeba 10h otwarcia przedszkola, 

- w Borzęcinie wymieniono grzejniki na o wiele mniejsze, przez co na korytarzu w porze zimowej jest 
chłodno, 

- brak informatyka w szkole (osoby która byłaby dostępna/mobilna do drobnych napraw lub bieżącej 
aktualizacji oprogramowania). 

Uwagi Komisji 

- Komisja pragnie podziękować kadrze Szkoły w Gogolewie za ponadprogramowe zaangażowanie 
w życie szkoły, szczególnie pod kątem prac konserwacyjno-remontowych. 
 
 
 
 



PROTOKÓŁ SPOTKANIE W ZESPOLE SZKOLNO-PRZEDZKOLNYM W DĘBNICY KASZUBSKIEJ 

Zadania zrealizowane / w trakcie realizacji 

- parkiet na hali sportowej został naprawiony (był śliski), 

- zostały wymienione komputery w szkole, 

- wymiana ogrodzenia przy budynku przedszkola w Dębnicy Kaszubskiej, 

- remont 4 sal i korytarza na parterze w przedszkolu w Dębnicy Kaszubskiej, 

- doposażenie placu zabaw w przedszkolu w Dębnicy Kaszubskiej, 

- podczas pandemii i nauczania zdalnego szkoła i przedszkole zastosowały się do wszystkich zaleceń 
oraz wytycznych MEN (Ministerstwa Edukacji Narodowej), MZ (Ministerstwa Zdrowia) i PPIS 
(Państwowej inspekcji Sanitarno-Epidemiologicznej) w Słupsku, podstawa programowa była 
realizowana zgodnie z założeniami, nie stwierdzono zapotrzebowania na pomoc psychologa. 

Zgłaszane zapotrzebowania 

- wymiana oświetlenia na hali sportowej, 

- sala 38 i 39 jest wyłączona z użytku z uwagi na brak środków do remontu, 

- potrzeba etatu lub też umowy zlecenie na informatyka w szkole – zdaniem Komisji, dobrą decyzją 
będzie wspólny informatyk szkolny na całą gminę, realizujący drobne naprawy i konserwacje sprzętu, 

- obawa o piec w przedszkolu, planowana wymiana na pellet. 

Uwagi Komisji 

- w związku z ostatnim wydarzeniem z dnia 6.09 dotyczącym wysadzenia dziecka w złym miejscu 
zamieszkania przez PKS, Komisja Spraw Społecznych dostała zapewnienie ze strony dyrekcji szkoły, że 
listy dotyczące tego gdzie dane dziecko ma wsiąść/wysiąść są aktualne. 

Umowa z przewoźnikiem jasno wskazuje na obowiązek przez PKS zapewnienia opieki podczas 
dowozów, w związku z czym, opinią Komisji, nie należy szukać winy po stronie szkoły w Dębnicy 
Kaszubskiej. 

Komisja czeka na odpowiedzi pisemne ze strony szkoły w Dębnicy Kaszubskiej dotyczące: 

- niwelacji zapachu na hali sportowej, 

- czy szkoła posiada informacje od rodziców, świadczących o powodach decyzji kierowania dzieci do 
szkół w innych gminach, z naciskiem na gminę Słupsk, 

- jaka jest częstotliwość zajęć pozalekcyjnych/wynajmu sali przez społeczność Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

W momencie udzielenia odpowiedzi przez dyrekcję, zostaną one dołączone do protokołu, oraz 
przesłane Radnym na skrzynkę mailową. 



Komisja Spraw Społecznych wyraziła wdzięczność dyrekcji szkół za wysiłek włożony w poprawę 
warunków panujących w szkołach, poświęcony czas na omówienie problemów, które im towarzyszą 
na co dzień. Realizacja przedstawionych potrzeb powinna stopniowo podnosić poczucie 
bezpieczeństwa, a także poszerzać ofertę edukacyjną w naszych szkołach. 

 
Protokół sporządził 
Mateusz Szerlowski 

 
 

Mateusz Szerlowski ………………………………………………… 

Krzysztof Badowski ………………………………………………… 

Kamil Horuń ………………………………………………… 

 


